
Hedeparkens Grundejerforening
Referat fra generalforsamlingen

den 25. maj 2021 kl 19:30

Sted: Færgekroen, Hadsund Syd.
Fremmødt: 5 + 4 fra bestyrelsen + 1 på mobil
Servering: Under generalforsamlingen, øl og vand og bagefter, lidt godt til ganen og kaffe.

Formanden bød velkommen til generalforsamlingen.

1. Valg af dirigent.
Preben Frost, Hedevej, som takkede for valget.
Han kunne konstatere, at der var indkaldt rettidigt.

2. Bestyrelsens beretning.
Tonny Jensen's beretning er på andet papir.

Beretning godkendt.

3. Aflæggelse af regnskab.
Regnskabet viste et overskud på 20.218,- kr. og en beholdning pr. 31. 12. 2020 på 
38.322,- kr.

Regnskab godkendt. Spørgsmål til hjertestarter, bestyrelsen undersøger.

4. Indkomne forslag.
Ingen indkomne forslag.

5. Status på stierne v. Tonny.
Opdate: BB Anlæg kommer og sprøjter. Vi har indhentet tilbud på efterfølgede 
vedligeholdelse. (Sprøjtning) Måske det er muligt med damp.

6. Fastsættelse af kontingent og budget.
Uændret kontingent med 350,- . i alt ca 27.300,-
Udgifter  ca 17.332,-  Overskud forventes til ca 10.000,-
Vedtaget.

Budget for 2021, vedlagt.
Budget godkendt.



7. Valg af formand.
Tonny Jensen, Tyttebærvej 34, ikke villig til genvalg.

Men genvalgt. Har meddelt at han ikke vil fortsætte, Stefan vil måske gerne overtage
næste år.

8. Valg af kasserer.
Nicolai Christiansen, Tyttebærvej 14, ønsker helst ikke genvalg.

Genvalgt

9. Valg af bestyrelseCedlemmer.
Jan Fly, Gyvelvej 25, villig til genvalg. Genvalgt.
Dorthe Roselli, Tyttebærvej 28, ønsker ikke genvalg.
Rasmus Schoubo Pedersen, Tyttebærvej 10,villig til genvalg. Genvalgt
Stefan Bols, Tyttebærvej 12, valgt i stedet for Dorthe.

2. Suppleanter:
Anders Overgaard, Tyttebærvej 67.
Kjeld Christensen, Tyttebærvej 49.

Begge genvalgt.

10. Valg af 2 revisorer:
Kaj Lykkegaard, Tyttebærvej, villig til genvalg.
Ove Dahl, Tyttebærvej 2, villig til genvalg.

Begge genvalgt.

11.Valg af 2 revisor suppleanter.
Hanne Jensen, Tyttebærvej, villig til genvalg
Gorm Knudsen, Tyttebærvej 4, villig til genvalg.

Begge genvalgt.

12.Eventuelt
Det mangler bomme på stien ved Gyvelvej 31
Der ønskes lys på / ved fællesarealet.
Biodiversitet på fællesareal evt. på Petanq banen.
Hvad med arealet ud med Ringvejen, specielt ved husene på Tyttebærvej.
Nicolai informerede om vores nye hjemmeside. Hedeparken.dk Der var stor ros til 

Nicolai for den fine hjemmeside.

Preben takkede for god ro og orden.


